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Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen a kőrnyezetvédelmi miniszter kapcsolata a Nemzeti Fejlesztési Űgynőkség

vezetőjével?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok intézni Persányi Miklós

környezetvédelmi miniszter úrhoz . Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az ön 2004. szeptember 30-i meghallgatása során Illés Zoltán ellenzéki országgyűlési

képviselő úgy fogalmazott, hogy a „miniszter jelölt az összes eddigi miniszter közül a

legszimpatikusabb, legfelkészültebb és legeurópaibb jelölt . Ugyanakkor azt is gondolom,

hogy politikailag nem a legbefolyásosabb ." Az idézett megállapítás -véleményem szerint-

arra próbál utalni, hogy a miniszter kormányon belüli érdekérvényesítő képessége

meglehetősen alacsony.

Úgy vélem, hogy a 2006-2010-es kormányzati ciklusban minden eddiginél jobban szükséges,

hogy a minisztériumok vezetői megfelelő érdekérvényesítő képességgel rendelkezzenek . A

környezetvédelmi tárca esetében ez különösen azért fontos, mert a tárca rendkívül sok uniós

forrást kíván bevonni az elkövetkezendő ciklusban. Mint ismeretes a kormányzati

struktúrában a Nemzeti Fejlesztési Úgynökség diszponál az Unióból érkező források felett és

azoknak elosztását ezen testület ellenőrzi . Az ügynökség vezetőjének pedig Bajnai Gordont

nevezték ki.



Mindezek fényében tisztelettel kérdezem Miniszter Urat :

•

	

Milyen kapcsolatot ápol Bajnai Gordonnal, a Nemzeti Fejlesztési Ügynökség
vezetőjével?

•

	

El tudja-e érni, hogy a következő ciklusban rendelkezésre álljanak a

kormányprogramban megjelölt programok kivitelezésére szánt összegek?

Budapest, 2006 . június 24 .

Tisztelettel várom válaszát
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